

Lakeside အထက်တန်းကျောင်းမှ စီနီယာတန်းကျောင်းသားများသည် နိုင်ငံတော်အဆင့် ထူးချွန် ပညာသင်ဆု ယှဉ်ပြိုင်ပွဲ (National Merit Scholarship Competition) တွင် အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့်သို့ တက်လှမ်းရောက်ရှိခဲ့

နိုင်ငံတော် ထူးချွန် ပညာသင်ဆုဆိုင်ရာ ကော်ပိုရေးရှင်း (National Merit Scholarship Corporation) ၏ စက်တင်ဘာလ 11 ရက်မှ ထုတ်ပြန်ကြေငြာချက်အရ ထူးချွန်သော DCSD အထက်တန်းကျောင်းသား သုံးဦးသည် ယခုနှစ်၏ နိုင်ငံတော် ထူးချွန် ပညာသင်ဆုအစီအစဉ် (National Merit Scholarship Program) တွင် အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့်သို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူများအဖြစ် အမည်ပြုခြင်းခံရကြောင်း သိရှိရသည်။

Lakeside အထက်တန်းကျောင်းမှ စီနီယာတန်းကျောင်းသားများ ဖြစ်ကြသည့် Henry Fonder-Kristy ၊ Andrew Heller နှင့် Edward Rauch တို့သည် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်း အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့် တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူ ကျောင်းသား 16,000 ဦး အကြား အပါအဝင် ဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့သည် ယခုအခါ၌ စုစုပေါင်း တန်ဖိုး \$26 သန်းနီးပါးရှိသော နိုင်ငံတော် ထူးချွန် ပညာသင်ဆုပေါင်း 6,870 အတွက် ယှဉ်ပြိုင်နေကြခြင်း ဖြစ်သည်။ ၎င်းပြိုင်ပွဲတွင် အနိုင်ရရှိသူများသည် နိုင်ငံတော် ထူးချွန် ပညာသင်ဆုဆိုင်ရာ ကော်ပိုရေးရှင်းထံမှ \$2,500 အထိအား ရရှိနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည့်အပြင် ပူးပေါင်းစပွန်ဆာပေးထားသည့် ထူးချွန်ပညာသင်ဆု ချီးမြှင့်မှုများနှင့် ကောလိပ်မှစပွန်ဆာပေးထားသော ထူးချွန်ပညာသင်ဆု ချီးမြှင့်မှုများ အစရှိသည်တို့မှ ပမာဏဖော်ထုတ်ဖွင့်ဟထားခြင်းမရှိသော ဆုကြေးတစ်ခုကိုလည်း လက်ခံရရှိကြမည် ဖြစ်ပေသည်။

အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့်သို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိကြသူများသည် ၎င်းတို့၏ ထူးချွန်သော ပညာရေးမှတ်တမ်းများ၊ စာသင်ကျောင်းမှ ထောက်ခံချက်များ၊ ရေးသားထားသော စာစီစာကုံးများ နှင့် အရည်အချင်းပြည့်မီသော SAT သို့မဟုတ် ACT ရမှတ်များ အစရှိသည်တို့အပေါ်အခြေခံ၍ ရွေးချယ်ခံထားရသူများ ဖြစ်သည်။ အဆုံးသတ် ဝိသေသပညာအဆင့်သို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူတစ်ဦး ဖြစ်လာဖို့အလို့ငှာ အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့်သို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိကြသူများနှင့် အထက်တန်းကျောင်းမှ တာဝန်ရှိသူများတို့သည် ပညာရေးမှတ်တမ်းများ၊ စာသင်ကျောင်းနှင့် ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုအတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုများ၊ ခေါင်းဆောင်နိုင်စွမ်း၊ အလုပ်ရရှိမှု နှင့် ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဆုချီးမြှင့်မှုများရရှိမှု အစရှိသည်တို့ ပါဝင်သည့် အသေးစိတ်ကျသော ပညာသင်ဆု လျှောက်လွှာတစ်စောင်အား တင်သွင်းပေးရမည် ဖြစ်သည်။

အဆုံးသတ်ဝိသေသပညာအဆင့်သို့ တက်ရောက်ခွင့် ရရှိသူများထံ ဖေဖော်ဝါရီလတွင် အသိပေးအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်ပြီး၊ နိုင်ငံတော် ထူးချွန်ပညာသင်ဆု ရရှိကြသူများ အားလုံးအား ဤအုပ်စုအတွင်းမှ ရွေးချယ်သွားမည် ဖြစ်သည်။

U.S. အထက်တန်းကျောင်းသား စီနီယာတန်းများ၏ ၁ ရာခိုင်နှုန်းပင် မရှိသော ဤနိုင်ငံတော်အဆင့် အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့်တက်ရောက်ခွင့် ရရှိကြသူများ အုပ်စုသည် စင်စစ် ပြည်နယ်တစ်ခုစီမှ ရမှတ်အမြင့်ဆုံးရရှိထားသည့် ယှဉ်ပြိုင်ပါဝင်သူများအား ကိုယ်စားပြုနေခြင်း ဖြစ်သည်။ ပြည်နယ်တစ်ခုမှ အကြံပြုလုပ်ပွဲအဆင့် တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူ အရေအတွက်သည် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်း ကျောင်းပြီးမြောက်အောင်မြင်တော့မည့် စီနီယာတန်းကျောင်းသားများ စုစုပေါင်း၏ ပြည်နယ် ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် အချိုးကျပေသည်။

နိုင်ငံတော် ထူးချွန်ပညာသင်ဆု အစီအစဉ် (National Merit Scholarship Program) နှင့်ပတ်သက်၍ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက <https://www.nationalmerit.org/အား ကြည့်ရှုပါ။>